
راز موفقیت شما در کنکور چه بوده است؟راز موفقیت شما در کنکور چه بوده است؟

سرکار خانم معصومه عظیمی
 رتبه 3 کنکور سراسری و تنها 

دانش آموز دختر حائز رتبه یک 
رقمی بین داوطلبین تجربی و ریاضی 

استان تهران
 

صحبت های معصومه عظیمی  در جلسه انجمن دبیرستان روشنگران منطقه 3
سلام عرض می کنم خدمت همه ی پدر و مادرهای عزیز، یک بار دیگر جسارت کردم در جمع پدرها و مادرهای عزیز صحبت کنم. سال اول 
دبیرستان بودیم بعد از این که کارنامه های ترم اول را دادن البته موفقیت حساب نمی شد موفقیت خیلی کوچک بود که علت موفقیت من را 
پرسیدند که چه بود.حقیقتش پله هایی بود برای موفقیت، این خیلی اهمیت داره که آدم توی زندگیش هدف داشته باشه )استراتژی روشنگران( 

و آینده ی خوبی را برای خودش در نظر بگیره. این بهش کمک می کنه که همه ی اون سختی ها را راحت تر تحمل کند. 
این خیلی مهمه که آدم آینده خودش را بدونه و این باعث می شه که هیچ وقت دست از تلاش برنداره. به هر حال اون توانایی را که خدا به 
ما داده، اون علمی که درهاش به روی ما باز شده با تلاش ما باید بهش دست پیدا کنیم. حقیقتش جا داره که از همه تشکر کنم از خانواده ی 

عزیزم از مادرم که همیشه حامی  من بود، پدرم و خواهر های خوب و گلم.
مدرسه که خوب، به هر حال مدیریت سرکار خانم بیگدلی و معلم ها، واقعاً می گم بدون نقص همه ی کارها شون را انجام می دادن و مشــاورین 

برنامه ریزی و انگیزشی. معلم فیزیکم خانم علیجانی به خصوص می گم که سال پیش دانشگاهی پا به پای من فیزیک خوند، که من احساس تنهایی نکنم که من کم نیارم تو سختی هایی که توی این راه 
است. عرصه بزرگیه، سخته، رقابت زیاده این که با کمک همه ی شما پدر، مادرها تا بچه ها این مسیر رو طی کنند. امیدوارم همه بچه هاتون، در این مرحله که یه مرحله ی کوچیکیه به موفقیت های خیلی 
بزرگتر دست پیدا کنند. و مثل من زحمت های پدر، مادرهاشون را جبران کنند. من فقط خوشحال شدم که شرمنده ی پدر و مادرم نیستم و کادر مدرسه برام همه شون زحمت کشیدن، امیدوارم همه تون 
هم قدر موقعیتی که برای بچه هاتون پیش اومده بدونید. شرایط خیلی خوبیه برای این که بچه ها بتونند آینده ای که براشون دارند دست پیدا کنند.کادر خوبی اینجا جمع شدن، مدیریت محترم، سرکار خانم 
بیگدلی و معلم های خوبی که واقعاً لحظه به لحظه کنار بچه ها هستند. من هم امیدوارم خیلی زود بچه ها به همین جا برسند که این براشون مهم باشه که شرمنده زحماتی که دیگران برامون کشیدند نباشند.

صحبت های مادر معصومه عظیمی  در جلسه انجمن
سلام عرض می کنم خدمت همه ی اولیاء گرامی، 6 سال پیش وقتی که دختر اولم رو آوردم اینجا ثبت نام کردم. آرزو داشتم که یه روزی به عنوان مادر یه دانش آموز به اصطلاح برتر بیام اینجا بایستم 

برای شما صحبت کنم خدا را شاکرم که این نعمت و این توفیق رو به من داد و به آرزوم رسیدم.خدا رو شکر.
برای رسیدن به این آرزوی بزرگ خوب خیلی ها همراهی کردن خیلی ها کمک کردن به ما شاید بدونید همه تون که من چهار تا دخترم توی این مدرسه درس خوندن و هر کدومشون الحمد لله یکی از 
یکی بهتر شد تا حسن ختامش که معصومه بود. دختر اولم که مهندسی برق قبول شد، دومی که پزشکی قبول شد، سومی تا سال سوم اینجا بود که بنا به علاقه خودش تغییر رشته داد و رفت رشته انسانی، 
اون هم حقوق خوند که با توجه به پایه قویی که در اینجا پیدا کرده بود. خیلی از درس های عمومیش و فیزیکش واقعاً سال پیش دانشگاهی بی نیاز بود. معصومه هم چهار سال رو توی این مدرسه بود 
که همراه و هم پایه مدرسه جلو رفت.پشتیبانی بی دریغ مدرسه به خصوص سرکار خانم بیگدلی و مشاورین مدرسه علی الخصوص، تا سال آخر که دیگه مشاورم سنگ تموم گذاشتند، خانم بیگدلی هم 
که دیگه گفتن نداره ایشون همیشه توی جلسات به ما می گفتن که برای موفقیت هر دانش آموز، ابتدا پشتکار و تلاش دانش آموز و سپس تلاش مدرسه است. من شهادت می دم اینجا همان چه که خانم 
بیگدلی همیشه می گفتن واقعاً مدرسه زحمت کشیده، همراهی کردن با ما، همکاری کردن و خدا رو شکر اون نتیجه ای رو که همه مون دلمون می خواست بگیریم گرفتیم، باز هم تشکر می کنم از همگی 
اگر اسم ببرم می ترسم کسی از قلم بیفتد.خداوند انشا... همه ی ما رو شاکر نعمتهاش قرار بده، امیدوارم انشاا... چند سال آینده که دخترای شما به مرحله کنکور می رسند، شما جای من اینحا بایستید.واقعا 
احساس قشنگیه نمی تونم توصیفش کنم. این رو هم خدمتون بگم معصومه یک معلم خصوصی هم نداشت کار مشاورین و معلمین مدرسه مشابه با کار خصوصی با بچه ها بود و معصومه بدون هیچگونه 

سهمیه و تدریس خصوصی این رتبه را کسب کرده است. 

پزشکی علوم پزشکی 
دانشگاه تهران

مصاحبه با نخبگان
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*صحبت های مادر آیلا صالحی در جلسه انجمن
باعث افتخار است که در یک جمع فرهیخته ای مثل شما حضور دارم، حس و حال بسیار غریبی است و آرزو می کنم برای کسانی که سال دوازدهم ببینند را انشا... این حس را 
تجربه کنند، تبریک می گویم به همه بچه ها برای تلاش های بسیار زیاد عزیزان، به کادر مدرسه به خاطر مدیریت و هدایت بسیاری که انجام شد و از خانواده ها که صبوری کردند 

و همراهی بسیار را انجام دادند.
آیلا همیشه در ارتباط با مدرسه بود و در ابتدا در پایه دهم آیلا فکر نمی کرد بتواند در مدرسه دوام بیاورد و از پس آن بر بیاید و فکر می کرد که خودش را نشان بدهد یا از همپای 
بچه های روشنگران برآید و بعد از سالها که از مدرسه ی دیگری وارد روشنگران شدیم و بنر نتایج را دیدیم و آن همه اسم و نتایج عالی بچه ها برایم باور پذیر نبود، ممکن است که 
مدرسه این همه رتبه های عالی داشته باشد، ولی وقتی آمدم و هر سال این بنر را دیدم که این بنر بلند تر و بلند تر می شود، با توجه به شرایط، خود آیلا تصمیم گرفت که بیاید مدرسه 
روشنگران و هیچ اجباری نداشت و با تحقیق که خودش انجام داد دوست داشت که در این مدرسه حضور پیدا کند. و واقعاً دیدم که بهترین تصمیم زندگیشی را گرفته است و مطمئناً 
که دیگر دخترهای گلم هم همینطور هستند و دخترانی بسیار دانا و توانا و لایق و آرزو می کنم که همشون ستاره ای درخشانی باشند و دختران سرزمین ایران و هر گوشه ای از دنیا 
هستند همیشه بدرخشند و صمیمانه از کادر مدرسه تشکر می کنم و ما همیشه مدرسه را در کنار خودمان داشته، می توانم بگویم چه مورد آیلا در مورد بقیه هم صادق است حتی در 
بدترین شرایط مدرسه پشتیبان ما بودند و بدترین اتفاق برای کسی که می تواند بیافتد متأسفانه 18 روز مانده به کنکور مادرم فوت شد و آیلا با مادر بزرگش رابطه صمیمانه داشتند 

و باعث ناراحتی بسیار زیاد آیلا شد.
تنها کاری که کردم به مشاور مدرسه زنگ زدم از ایشان خواستم که من چه بکنم که آیلا صدمه نبیند و خدایی نکرده سست نشود و باورتان نمی شود که در بدترین لحظه زندگی 
ایشان و کادر مدرسه حامی من بودند راه نشان دادند و آیلا را رها نکردند و از فردای آن روز آیلا مدرسه می رفت تا در آن جو غم انگیز حضور نداشته باشد و آیلا هم توانست خودش 
را نگه دارد و یاد گرفته بود که در مدرسه روشنگران هدف دارد و هدفش از همه چیز برایش مهمتر است و یادگرفته بود که چگونه هیجانات و افکارش را مدیریت کند و نباید به خاطر 
این مسئله وا بگذارد و باید تلاشش را تا آخرین لحظه ادامه دهد. سال بسیار متفاوتی بود برای همه برای بچه ها، خانواده ها و برای مدرسه و من زبان قاصر است از تشکر که من واقعا 

تشکر می کنم از خانم بیگدلی و خانم شیخ حسنی و خانم کمپانیان و خانم صنایعی، آقای محمد جعفر و همه معلمین و مشاورین.

آیلا صالحی
رتبه 19 کنکور ریاضی -مهنـدسی 

کامپـیـوتـر دانشـگاه صنـعتـی شـریـف

مصاحبه 
ویــــژه
بـــا  

نــخبگــان 
روشــنـگـران

 صحبت های آیلا در جشن تقدیر کنکور 99
 رمز موفقیت: 

به نظرم عامل خیلی مهم که باعث موفقیت من شد حمایت های خانم بیگدلی و مشاورین و کادر مدرسه به 
خصوص زمانی که کرونا آمد و اصلًا ما حس نکردیم که درس هایمان رها شده و یک روز بعد از اعلام کرونا 
کلاس ما شروع شد و همه برنامه ها قویتر از قبل انجام شد و تمامی مشاورین به صورت مستمر، پدر و مادرم که 

بسیار حمایت کردند، البته که در هیچ لحظه ای از سخت کوشی دست برنداشتم.
از پایه دهم که وارد روشنگران شدم ابتدا خیلی نگران بودم که بچه های روشنگران از من خیلی جلوتر هستند و 
خیلی چیزهای ساده را هم بلد نبودم به خاطر همین از اول خیلی تلاش کردم که با برنامه های مدرسه پیش برویم 
و طبیعتاً اولش برای من خیلی سخت بود ولی یواش یواش سعی خودم را کردم که ساعت مطالعه ی خودم را 
بالا ببرم و سال دهم را خیلی سخت گذراندم ولی خودم را تطبیق دادم و سال 11 می دانستم که باید خیلی کار 
کنم و در مدرسه یاد گرفتم که هر درسی را چگونه بخوانم و چه قدر زمان بگذارم و همیشه طبق برنامه ریزی ارائه 
شده از طرف مدرسه پیش رفتم و 100 درصد آن را انجام داد فکر می کنم خیلی در موفقیت من تأثیر گذار بود.

* آیا هیچوقت در طول این ســه ســال از کلاس های خصوصی یا آموزشگاهی استفاده 
کرده ای؟

نه اصلًا آنقدر مدرسه برنامه های کاملی داشت و معلم ها عالی کار کردند که هیچوقت از آموزشی غیر از مدرسه 
استفاده نکردم.

حتی همایش های درسی دوازدهم که برگزار شد و نیاز به هیچ همایش بیرون از مدرسه نبود.

www.roshangaran3.com
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 صحبت های پانیذ پرتوی در جشن تقدیر کنکور 1400
 رمز موفقیت:

موفقیت رمز نداره و فقط باید تلاش کنی و به خودت باور داشـته باشـی که به هر چی که میخوای می رسـی، چه تو 
درس چه تو کار هر کاری که بخوای می توانی بکنی فقط کافیه باور داشته باشی و بی وقفه تلاش کنی.

* چه کسانی را در رسیدن شما به موفقیت مؤثر می دانید؟ 
اول از همه خانواده به خاطر اینکه خانواده ای که حمایت بکنه واقعا خیلی مهمه و بعد مجموعه ای که واردش شدم 
یعنی دبیرستان روشنگران، با آدم هایی که باهاشون ملاقات کردم و آشنا شدم و به من کمک کردن مثل خانم بیگدلی 
و آقای محمدجعفر و بیشتر دبیران که واقعا زحمت کشیدند. همان طور که خانواده ی حمایت گر اهمیت دارد، مدرسه 
حمایت گر هم خیلی مهم است و نقش اصلی را رو داره و من خوشحالم که روشنگران را انتخاب کردم و همیشه بهم 
کمک کردن و پشتیبانم بودند. از خانم بیگدلی ممنونم که روشنگران را ساختند و همیشه خوب مدیریت کردند و به 

خصوص از خانم علیجانی که فقط فیزیک درس ندادند بلکه تلاش کردن را به ما آموختند.
سـال که من وارد روشـنگران شـدم، سال هفتم بودم اون موقع معصومه عظیمی رتبه 3 کنکور شده بود یعنی مدرسه 
تلاش کردن رو یاد بچه ها میده و آموزششون عالی هست که همچین رتبه هایی رو پرورش بده که باعث شد من 

بیام روشنگران و اعتماد کنم.
* با توجه به تأثیر شـرایط بحرانی کوید 19 آیا مشـکلی برای شـما پیش اومد؟ چه تمهیداتی 

اندیشید.
مشکل که برای همه پیش اومد اما روشنگران خیلی خوب تونست کنترل کنه که به مشکل زیادی نخوریم، خوشحالم 
که انقدر خوب برنامه ریزی کردند ، معلمان هم آنقدر خوب و خارق العاده درس می دادند که هیچ مشـکلی نبود واقعا 

از همشون ممنونم.
مدرسه در این مورد به ما یاد داد که تهدیدها را به فرصت تبدیل کنیم و واقعاً یکی از عوامل مهم موفقیت شد و نکته 

مهم این که مدرسه روشنگران از همه جا زودتر کلاس آنلاین را شروع کرد که بسیار تأثیرگذار بود.

من سعی کردم در فرزندم خواستن، توانستن را پرورش دهم و اینکه آدم می تواند 
از هیچ چیز همه چیز را بسـازه و احتیاج به سـهمیه نیست دخترم به من ثابت کرد 
و بدون کوچک ترین سـهمیه دولتی وارد دانشـگاه شـد و اونم اون چیزی است که 

دوست داشتن و امروز اون چیزی رو که خواستن به دست آوردن.
من باعث افتخارم هست که از کلیه کادر و دبیران دبیرستان روشنگران تشکر ویژه 
داشـته باشـم واقعا صمیمانه تشکر می کنم از مشاورشون که دخترم را خیلی خوب 

پوشش دادند و به دختر من اعتماد به نفس بالایی دادن.

پای صحبت پدر پانیذ پرتوی، رتبه 17 تجربی
                                درجلسه تقدیر

مصاحبه 
ویــــژه
بـــا  

نــخبگــان 
روشــنـگـران
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 صحبت های فاطمه آهنگری در جشن تقدیر کنکور 1400
 رمز موفقیت:

اول از همیشـه هدفمنـد بـودن و اینکه به شـدت مبارزه گر بودم و بـرای هدفم تلاش کردم. از همه مهم تر برنامه ریزی خوبی که داشـتیم. 
مهم ترین آن خانواده ام که خیلی همراهم بودند و حمایتم کردند و از همه مهمتر خانواده خوب روشـنگران که همیشـه توی این سـه سـال 

همراه من بودند و باعث شدن رویایی که سه ساله واقعاً برایش جنگیدم امروز بهش برسم خدا رو شکر می کنم.  
* من از پایه دهم وارد روشنگران شدم روشنگران یکی از اصول مهمی که همیشه تکرار می کنه و میگه برنامه ریزی و هدفمند بودنه .خیلی 
این نکات باعث پیشـرفته من شـد، مشـاوره های خوب روشنگران پایه ی دهم یازدهم و دوازدهم خیلی کمکم کردند که تمام این مراحل را 
پشت سر بگذارم و به خصوص مدیریت خوب روشنگران سرکار خانم بیگدلی که در تلاش بودند تا بهترین چیز را در اختیار ما قرار بدهند و 

حتی در دوران کرونا هم کلاس ها با نظم در تایم خودش برگزار بشود و تمام جلسات مشاوره که به شدت تاثیرگذار بود.
* تحلیل هایی که مشاوران از عملکرد آزمون ها داشتند.

بسیار تاثیرگذار بود و اینکه از همان پایه دهم من مشاوره های سرکار خانم فضلی ایشون تحلیل می کردن و کارنامه های من رو میدیدن و به من 
راهکار می دادن و جلسات مشاوره ای که در پایه یازدهم و همچنین دوازدهم با سرکار خانم بیگدلی و مشاورینی که داشتیم به شدت تأثیرگذار بود 

که طی این راه نقاط ضعف و نقاط قوت را می گفتند و برنامه ای پیش رومون می گذاشتن که ادامه را بهتر عمل کنیم و قطعا موثر بود.
* یه خاطره قشنگتو برای ما میگین میدونم که خاطره زیاد داری

روشنگران برای من خاطرات خوب زیاد داره مثلا: مراسم های خیریه که اواخر اسفند برگزار می کردیم در مدرسه به شدت خاطره انگیز بود و 
بعد از آن کمکی که می کردیم به نیازمندان خیلی خیلی خاطره ی خوبی بود و همراه با معلم ها سر کلاس خیلی برام خاطره انگیز بود و مراسم 
خیریه به واسطه کمکی که بعدش می شود به نیازمندان به خصوص به کودکانی که توی مدارس محروم بودند این خیلی اتفاق خوبی بود.

* معیار انتخاب روشنگران چه بود؟
زمانی که میخواستم این مسیر کنکور رو به طور جدی شروع کنم، به دنبال جایی بودم که معلم های بهتری و آموزش بهتری داشته باشد. 
روشنگران با توجه به تاریخچه که داره توی این مسیر کنکور و قبولی هایی که داشته و منو بیشتر جذب کرد برای اینکه دراین مدرسه حضور 

داشته باشم و الان خیلی خوشحالم که عضوی از خانواده بزرگ روشنگرانم.

مصاحبه 
ویــــژه
بـــا  

نــخبگــان 
روشــنـگـران

تشکر می کنم از سرکار خانم بیگدلی و مجموعه این تلاش را داشتند که زحمت کشیدن و باعث شد که دختر من 
این نتیجه رسید. من هیچ وقت یادم نمیره دو سال پیش قبل از کرونا، همچین مراسمی برگزار شده بود و دختران 
گل روشـنگران مورد تقدیر قرار گرفته بودند ومن به عنوان اولیاء دخترم که ایشـون پایه دهم بودند در این مراسـم 
شـرکت کـردم. واقعیتش حسـرت می خـوردم که آیا امکان داره کـه زمانی برای خود من اتفـاق بیفتد و من بتونم 
دختر رو ببینم و نکته بارز این بود که من به مدرسـه اعتماد کردم و من به شـخصه به برنامه های آموزشـی مدرسه 
به مشـاورین مدرسـه و معلمین مدرسـه اعتماد کردم و اعتماد من نتیجه اش این شد که شما الان می بینید. حاصل 
تلاش شبانه روزی کادر روشنگران از خود سرکار خانم بیگدلی و معلمی که زحمت کشیدن و مشاورینی که  زحمت 

کشیدن من تشکر می کنم.
با وجودی که در شـرایط کرونایی بسـیار سـختی بود و دخترم تو اضطراب بود و شرایط واقعاً 

دلهره آوری بود.
کادر آموزشی مدرسه این دلگرمی را به ما می دادند و مشاوره محترم به ما مشاوره می دادند 24 ساعته با ما در تماس 
بودند و محبت می کردند با شرایط کرونایی آموزش های عملی می دادند که آزمون های حضوری برگزار می شد توی 

مدرسه و اینا کمک کرد که دختر من به همچین شرایطی برسه.

پدر فاطمه آهنگری در جلسه انجمن و تقدیر
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 صحبت های پگاه مروتی در جشن تقدیر کنکور 1401

 رمز موفقیت: 
اینکه با برنامه ریزی کار می کردم و اونو درست اجرا می کردم و تمام تلاشم را می کردم که روی کارها تمرکز 
کنم و اینکه مدرسه برای ما محدودیت هایی قائل شد که توی این راه مؤثر بود و بخصوص که ما در مدرسه 
یاد گرفتیم که درس خواندن و مطالعه را در اولویت برنامه های خود قرار دهیم. همچنین در مورد تغذیه سالم 

مثل )چهار مغز و خرما( و خواب خوب و مستمر شب بسیار لازم است.
اگر بعضی اوقات احساس خستگی می کردم. می توانند کمی استراحت داشتم ولی خیلی زود پر انرژی تر از قبل 

شروع می کردم و سعی می کردم که هیچ وقت ناامید نشوم و همیشه امیدوار باشم.
* چه افرادی تأثیرگذار در موفقیت شما بودند

اول از همه پدر و مادرم که بسـیار مرا حمایت کردند بخصوص مادرم بعد هم مدیر مدرسـه خانم بیگدلی که 
مدیر بسیار مسئولیت پذیری هستند و نسبت به بچه ها خیلی دلسوز هستند و می دونم که حتی برای کارهای 
ما و برنامه ریزی خیلی دغدغه دارند و همین است که انتظار می رود این همه رتبه های خوب بچه های مدرسه 
کسب می کنند و مشاورانمون و معلم های دلسوز  و کادر خیلی خوب مدرسه که خیلی به من در این راه کمک 
کرد به خاطر توصیه های عالی و تشـویق و روحیه دادن و خانم کمندی و آقای محمد جعفر نکته های خیلی 
خوبی را به ما آموزش دادند و خانم حقیقی و کمندی روزهای امتحان نهایی و کنکور همیشـه ما را همراهی 

کردند تا دم درب حوزه و به ما روحیه لازم را دادند.

اول شایسته است که تشکر کنم از سرکار خانم بیگدلی توی این شش سالی که ما در خدمتشون بودیم ایشون از بی نظیرترین مدیر هایی بودن که 
توی این مدت دیدم و امیدوارم، که ایران ما از این مدیران شایسـته به تعداد بی شـمار داشـته باشـه، واقعا زبان من قاصر است از اینکه چطوری باید 
تشکر کنم و کادر قوی که دبیرستان روشنگران داره خانم کمپانیان، خانم شیخ حسنی و خانم کمندی و خانم حقیقی و خانم فضلی، خانم علیجانی 
و آقای محمد جعفر و عذرخواهی می کنم اگر فراموش کردم از عزیزانی که در این مدرسه زحمت کشیدن رو اسمشون رو نام ببرم و امیدوارم که 

هر کدام از فرزندان شما که زحمت می کشند به نتیجه عالی دست پیدا کنند.
سخن آخرم اینکه: تسلیم نشوید، امروز سخته، فردا سخت تر خواهد بود و قطعا با تلاش و کوشش همه فرزندانمان، آینده ای روشن خواهند داشت.

کنکور مثل یک مسابقه ای است که نقش راه رسیدن به موفقیت در آن مسابقه خیلی مهم است، مدرسه روشنگران این نقشه راه را در اختیار بچه ها 
قرار داده است. 

مصاحبه 
ویــــژه
بـــا  

نــخبگــان 
روشــنـگـران

صحبت های مادر پگاه مروتی در جلسه تقدیر
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*مدرسه تا چه حد در موفقیت شما تأثیرگذار بوده است؟
قطعا مدرسه برنامه ریزي بلند مدت براي ما دارند و بسیار منظم و با برنامه هستند آدم با 
خیـال راحـت مي تونه اعتماد کنه چون آرامش خاطر و اطمینان در روشـنگران براي آدم 
ایجاد می شود واقعا بخصوص در سال دوازدهم که بدون مشاور نمي شد پیش رفت چون 
در سـال کنکور نمي دونم چه در انتظارمون هسـت باید راه را به ما نشان بدهند و بگویند 
چي درسـت اسـت و چه کاري نباید بکنیم و مدیریت مدرسه خانم بیگدلي که حتي شب 
کنکور به همه دانش آموزان کنکوري مدرسه تماس مي گیرند و به آنها توصیه هاي لازم 
را مي کنند، باعث مي شد و با دعاهاشون و صحبت هاشون به ما امید مي دهند حس خوبي 

را در ما ایجاد مي کنند.
و همه معلم ها به خصوص خانم علیجانی واقعا بیشتر از یک معلم برای ما بودند و دلسوزتر 
و از مشـاورامون واقعا راهنمایی هاش خیلی کمک کرد. البته باید بگویم پدر و مادرم هم 

واقعا خیلی سال آخر تحمل کردند و مرا حمایت کردند.
*بهترین خاطره: در اردوی مطالعاتی عید که واقعا هم تفریح بود،  هم بسیار استفاده 
کردیم به خصوص صبحانه دسته جمعی که می خوردیم خوش می گذشت و کلاس های 

رفع اشکالش  درس شیمی که بسیار عالی بودند.

*رمز موفقیت شما: البته انتخاب روشنگران که واقعا این مدرسه خیلی معروف و زبانزد است، اگر 
دانش آموز واقعا هدفمند باشد حتماً اینجا را باید انتخاب کند. به نظرم پیگیری مستمر در درس خواندن 
و همراهـی مـداوم خواهر بزرگترم که از دانش آموزان همین مجموعه بوده و تشـویق و همراهی پدرم 
و مادرم و جا نزدن درافت و خیزهای تحصیلی به پشـتوانه ی آنها داشـتن هدف بلند مدت مشـخص. 
داشتن رقابت سالم در مدرسه و همراهی صمیمانه ی کادر آموزشی و اجرایی و نظارت و پیگیری مستمر 

مدرسه به ویژه خانم بیگدلی.
*توصیه شـما به دانش آموزان کنکوری: همه کسـانی که در حال حاضر هنوز کنکورشون رو 
ندادند،  یه اسـتراتژی توی ریاضی هسـت که برگرفته از یک جمله ریاضیدان آلمانی اسـت که میگه 
"معکوس،  همیشه معکوس" این جوریه این روش که از آخر به اول می رسیم و فکر می کنیم که مثلا 
حل شده و از آخر کم کم می یایی به پله اول می رسیم به نظرم باید همین کار رو بکنیم اگر بخواهیم 
موفـق بشـویم بایـد از الان به تهـش نگاه کنید ببینیـم از الان می خواهیم چجوری مسـئولیتمون رو 
به  مردم دنیا ادا کنیم و وقتی به اون ته نگاه کنیم واقعا اینقدر قشـنگ هسـت که حاضریم تمام این 

سختی ها رو تحمل کنیم 
* و کلام آخرم: خیلی تبریک میگم قراره همه لقب های قشنگی بهتون داده بشه "دکتر،  مهندس"  
که خیلی فوق العاده هسـت که در آینده حتی لقب های بیشـتری ولي لطفا بیاید به اولین و مهم ترین 
لقب مون بیشـتر فکر کنیم بیائیم اونو سـر منشأ همه کارهامون قرار بدیم و اون چیــزی نیست جــز 

"انسانیت"
* مادر آیسا تکیار: 

امیدوارم اولیاء پایه های دهم و یازدهم هم طی دو سال آینده با لبخند رضایت برای موفقیت بچه هاشون 
عین ما این رو تجربه کنند دو سـال سـختی که همه گذروندیم واقعا توی سـال های سـخت کرونا و 
اتفاق ناگواری که برای همه خانواده ها اتفاق افتاد ولی همه اولیاء روشنگران بچه ها رو حمایت کردند.

 از صمیم قلبم از همه کادر روشنگران هم آموزشی و هم اجرایی تقدیر و تشکر می کنم که هر لحظه 
کنار بچه های ما بودن،  من همیشـه و همه جا گفتم که اگر دغدغه خانم بیگدلی از ما بیشـتر نباشـه 

قطعا کمتر نیست.
یعنی می دونم شبی که بچه فردا کنکور دارن و روزی که بچه سر جلسه هستند چه احساسی دارند و 
چقدر می خوان یه بازتاب بسـیار مثبت در زندگی بچه ها اتفاق بیفته،  باز هم خدا رو شـکر می کنم که 
توی این جایگاه وایسـادیم و همه لبخند رضایت داریم و از صمیم قلب به همه بچه های عزیزی که 
اینجا ایستادن که آینده سازان ایران درخشان هستند تبریک می گم و انشا... که در تمام مراحل زندگی 
شـون موفق و پیروز باشـن، به شـما اولیاء محترم که جزو خانواده روشـنگران هستید،  توصیه می کنم  
هر چه قدر همراه با کادر آموزشـی و اجرایی مدرسـه باشـید در واقع همون جور که جناب آقای محمد 
جعفر فرمودن اون رئوس مثلث کامل تر میشه و در واقع اون مهم ترین چیزی میشه برای رسیدن که 

بچه هامون به آرزوهاشون نزدیکتر بشن.

مصاحبه 
ویــــژه
بـــا  

نــخبگــان 
روشــنـگـران

نگار شاه محمدی

آیسا تکیار
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علوم پزشکي دانشگاه تهران 
 راز موفقیت: تلاش خیلی زیاد - این که بخواهم به هوش و استعداد فکر کنم به شدت مرا از تلاش 
کردن باز می داشت به همین خاطر صرفاً بر پشتکارم تکیه می کردم بعضی از یک امتحان به اندازه زحمت و 
تلاشم  توقع داشتم نه استعدادم، گاهی نتیجه کمتر از حد انتظارم می شد که من را بسیار ناراحت می کرد ولی 
اجازه نمی دادم این ناراحتی زیاد ادامه یابد به تلاشم ادامه می دادم. چیزی که برای من به باور تبدیل شده بود 
این نکته بود که ایمان داشتم اگر تلاش کنم، در نهایت نتیجة مطلوبم را خواهم گرفت. گاهی این فکر سراغم 
می آمد که هر چه تلاش کنم نتیجه نمی گیرم ولی با تمام توان سعی می کردم این افکار منفی را از خود دور 

کنم. همیشه با خودم می گفتم این همه نمونه موفق که نتیجه زحمات خود را به بهترین شکل گرفته اند، من چرا یکی از آنها نباشم؟ و برای رسیده به آن، بیشتر و بیشتر تلاش می کردم.
 بهترین ویژگی روشـنگران: به نظرم معلمهایش بود. یعنی در این مدرسـه، هیچ کمبودی از جانب دبیر حس نمی شـد و در میان معلم ها خانم علیجانی از دید من تأثیرگذارترین 
بودند. دبیر زیست، هم تأثیرخیلی زیادی در من داشتند. به علاوه، مشاور دبیرستان، در لحظات حساس، کمک های بسیار مؤثری به من کردند و راهنمایی هایی که بسیار زیاد در روند کارم 
تأثیر داشت و برایم ارزشمند بود. در نهایت مدیریت مدرسه که دشوارترین و ارزشمندترین کار را به انجام رساندند و آن هم نتیجه گرد هم آوردن چنین تیمی به شکل منظم و منسجم و 

هماهنگ بود و انجام هر کار لازم برای موفقیت بچه ها. از تک تک اعضای روشنگران بسیار تشکر می کنم.
 خاطره: روشنگران جو خیلی دوستانه ای داشت و من حقیقتاً از تحصیل در چنین مدرسه ای لذت بردم. برای من هر لحظه اش زیبا بود. در اردوی عید بعضی از زنگ های تفریح را با 

بچه ها می گذراندم و اوقات بسیار مفرحی بود. وقتی مشغول بازی با مشاورمان بودیم و غرق در شادی، از ته دل می خندیدیم و لحظات به یاد ماندنی بود.

 آناهید میثمی
رتبه 12 رشته تجربی

علوم پزشکی دانشگاه تهران
هرلحظـه از تدریس معلمـان گرامی برای من 
همچون طلا ارزشـمند بود و حداکثر اسـتفاده 
را از آن مـی کردم. با توجه به شـیوع ویروس 
کرونـا و مجـازی شـدن مـدارس مدیریـت 
محترم مدرسه سرکار خانم بیگدلی به سرعت 
کلاس هـای  بـرای  را  لازم  هماهنگی هـای 
مجـازی طبـق برنامـه، آزمون های آزمایشـی 
روزانه،هفتگـی وماهانـه و پیگیری هـای لازم 
برای بررسـی دفاتـر برنامه ریزی انجـام دادند. 
به گونه ای که این شرایط جدید فرصتی برای 
پیشی گرفتن ما از رقیبامون شد. همراهی موثر 
خانواده و حمایت آنها طبق جلسـات مشاوره و 
سخنرانی های مدیریت و مشاوران سبب فاصله 
گرفتن ذهنی ما از مسـائل روزمره و اجتماعی 
و در نتیجه ایجاد تمرکز بیشـتر ما روی هدف 
تعیین شـده و ذخیره زمان برای مطالعه بیشتر 

گشت.

علوم پزشکی دانشگاه تهران
 بعـد از اعـلام تعطیلی کرونا مدرسـه سـریع 
کلاسـها را شـروع کـرد و طبـق برنامـه ای کـه 
داشـتیم حتـی زودتـر از موعد هر سـال درس ها را 
به پایان رسـاندیم و بعد دوره ها و همایش ها بود و 

کنکورهای آزمایشی کامل انجام شد و هر لحظه حضور معلمان و مشاوران و مدریریت 
مدرسه را کنار خودمان احساس می کردیم.

 نظم و انضباط مدرسه برای ما خیلی اهمیت داشت و این نظم باعث می شد ما 
را به سمت موفقیت سوق دهد و مدرسه یک برنامه مدون داشت و کنکور محور است 

و بچه ها را از ابتدا با شرایط کنکور آشنا می کند.
 من سال یازدهم بسیار درگیر المپیاد و زیست شدم به همین دلیل از برنامه کنکور 
مدرسـه در سـال دوازدهم عقب ماندم و باعث شده بود در این پایه در برنامه ریزی من 
اختلالاتی ایجاد شـود که در جلسـه تحلیلی در دفتر مدیریت خانم بیگدلی با حضور 
خانواده و مشـاورپایه آقای محمد جعفر داشـتیم به طور کامل برنامه من تحلیل شد و 
راهکارهایـی کـه به من داده شـد جهش خیلی بزرگی بود که تـازه وارد فاز جدیدی از 

برنامه کنکور شدم و مدرسه خیلی کمک کرد. تا بتوانم موفق شوم.

صبا حسین زاده پگاه باقری جاوید

رتبه 47 تجربی
 پزشکی

رتبه 21 تجربی
دندانپزشکی

مهندسی برق دانشگاه صنعتی شریف
دانش آموز نخبه کشوری حائز رتبه زیر 50 در استان تهران

همیشـه سـعی کردم در سـال های تحصیلم سر کلاس تمرکز داشته باشم و تمامی حواسـم را برای یادگیری به کار گیرم و سعی 
می کردم مطالب را درک کنم و تمامی برنامه های مدرسه را عیناً اجرا می کردم. حتی از زنگ های تفریح هم استفاده می کردم.

و تدریس دبیران و برنامه ریزی خوب مدیریت خانم بیگدلی و مشاورینم و سخت کوشی خودم باعث موفقیتم شد.

مصاحبه با نخبگان

رتبه 39 رشته ریاضیپانته آ کیائی

 پزشکی
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